
STYREREFERAT 
SPANSK VANNHUNDKLUBB NORGE (SVK) 
_______________________________________________ 
 
Møte nr. 1/2024 
Tidspunkt: Torsdag 25. januar 2024, kl. 19:00 -22:00 (Teams) 
Til stede:  Torine Kriznik, Trude H Solhaug, Svein Sollie, Jenny Marie Savio, 

Heidi Drilen (til 21:00) 
 
Fraværende:  
  
Referent: Jenny 

______________________________________________ 
 
 
01-24 Godkjenning styrereferat 10-23 
Vedtak: Styrereferat 10-23 godkjennes. 
 
 
02-24   Økonomi 
Regnskap for 2023 og budsjett for 2024/2025 er gjennomgått.  
Det ble gjort noen små justeringer i revidert budsjett for 2024 og budsjett for 2025. 
 
Vedtak: Regnskap for 2023 anbefales lagt frem for årsmøtet. Revidert budsjett for 
2024 og budsjett for 2025 anbefales lagt frem for årsmøtet. 
 
 
03-24   Årsmøtet 16. mars 2024 
Innkalling til årsmøtet må være sendt til medlemmene senest 2. mars. 
Saksforslag må være styret i hende innen 17. februar. 
Årsberetninger må være klare til 17. februar. 

Vedtak: Styret har et møte for å gjennomgå årsmøtepapirene før vi sender ut 
innkallingen.  

 
04-24   Spesialen 2024  
Dommer: Nigel B Eggington. 
Det sendes forespørsel til aktuelle ringsekretærer. 
Vi tar kontakt med Eukanuba for å få svar på noen spørsmål rundt sponsoravtalen. 
 



 
05-24   Stumphalesaken fra NKK 
Vi har diskutert brevet som kom fra SU etter at styret sendte sine innspill. 
Det blir ikke innført noe krav om DNA-testing av importer eller forbud mot 
stump/stump paringer i denne omgang pga saksbehandlingsfeil. 
Styret og raserådet ønsker å jobbe med stumphale-”problematikken” i 2024.  
 
 
06-24   Info fra Raserådet 
Prosjektgruppa for spørreundersøkelsen jobbet med artikkel til Hundesport i julen. 
Raserådet har utarbeidet noen anbefalinger som klubben skal jobbe videre med 
basert på spørreundersøkelsen fra i fjor. 

Raserådet har gjort seg noen tanker rundt hundeavl-episoden i “Norge bak fasaden” 
som styret stiller seg bak. 

Vedtak: Styret stiller seg bak raserådets anbefalinger til tiltak for videre arbeid om 
god mentalitet i rasen.  

 
07-24 Sosiale medier 
Styret ønsker å sende ut flere nyhetsbrev. 

Styret ønsker å oppdatere informasjonen om pelsstell på hjemmesiden. Vi tar gjerne 
imot innspill fra medlemmene om hva de gjør med sine hunder. Gjerne inkludert 
bilder og fremgangsmåter. 

 
08-24 Eventuelt  
Styret må vurdere å fremme sak til RS om å innføre BPH som godkjent 
mentalbeskrivelse i Norge. 
 
 
      Neste styremøte: 22. februar kl. 19-21 


